
 

FAU LANDVIK SKOLE  
Foreldrerådets arbeidsutvalg 

 

Referat FAU-møte 5-2021/22 

Møtedato: Onsdag 12. januar 2022 Møteleder: Gunnar Edvard N. Gundersen 
Møtetid: Kl. 19.00 – 20.30 Referent: Hege Hystad 

Møtested: Teams Neste møte: Tirsdag 15. februar kl. 19.00 – 20.30 

Tilstede: FAU: 1. trinn: Hege Hystad, – 2. trinn: Vigdis Kristine Hancock, Therese Rasmussen – 3. trinn: Barbro Johanne 

Svendsen, Elisabeth Rettedal – 4. trinn: Gunnar Edvard N. Gundersen, Stig Arve Husebø Abrahamsen – 5. trinn: 

Dag Henning Johannessen, Ingunn Sognnes Tveit – 6. trinn: Anette G. Hodnebrug, Pål Thomassen – 7. trinn: 

Marianne Ås, Lisbeth Flaten 

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, fagleder Hilde Igland, vikar for fagleder Einar Loland Råheim 

Forfall: Ole Botnen Eide 

Kopi til:  Fagleder Frank Haukeland 

Andre inviterte:  

 

 

SAK BESKRIVELSE REFERAT OPPFØLGING 

SAKER: 

Referat fra forrige 

møte 

- Godkjenning av referat fra forrige 

møte 

Referat godkjent. Ligger på nettet både hos FAU og 

SU. 

 

Hjemmeskole - Engasjerte foreldre har tatt 

kontakt. 

 

 

 

 

 

 

 

Spørsmål fra rektor: hvordan har 

det fungert? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Spørsmål fra FAU: har 

hjemmeskole med personalmangel 

å gjøre? 

 

 

7. trinn: Foreldre etterspør informasjon om hva barna 

skal gjøre på hjemmeskole tidligere enn samme 

dagen (selv om barna skal jobbe selvstendig). 

Det er bedre å ha et begrenset skoletilbud på skolen 

enn å ha hjemmeskole. Henvendelser fra foreldre 

som mener at det ikke skulle være nødvendig med 

hjemmeskole på gult nivå.  

 

 

7. trinn: barna er tidlig ferdig (flere har meldt om kl 

10), ikke meningsfulle oppgaver, det er ikke like bra 

som skole. 

Bedre denne uken enn forrige, ettersom de har hatt 

facetime to ganger ila dagen. 

 

6. trinn: det var mye motstand mot hjemmeskole til å 

begynne med, men tilbakemeldingene nå som det har 

gått seg til, har vært gode. 

 

Lærerne har en opplevelse av at elevene har jobbet 

godt når det har vært hjemmeskole. Det har vært godt 

fremmøte på teamsmøtene. Særlig sårbare elever har 

hatt tilbud om fysisk oppmøte på skolen. 

 

Rektor er glad for at både foreldre og elever helst vil 

at elevene skal være på skolen, det vil skolen også. 

 

 

Rektor melder om at sist det var gult nivå, var det før 

nedbemanningen, og det var dermed lettere å drive 

tilnærmet normal skole. Nå er det nedbemannet. Det 

har også vært mye sykdom, og mangel på 

tilgjengelige vikarer. Skolen bestemte å ha 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hvordan kan en avgjørelse om 

hjemmeskole ha gått gjennom på 

alle nivå når det står tydelig at det 

må foreligge et politisk vedtak for å 

ha hjemmeskole? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vikarsituasjon 

hjemmeskole for å øke forutsigbarheten for elever og 

foreldre. Man så for seg at man uten hjemmeskole 

kunne risikere hyppige beskjeder om at noen trinn 

ville være nødt til å ha hjemmeskole samme dag. Man 

vurderte derfor at det ville være lettere å forholde seg 

til hjemmeskole. 

Det er nå bestemt at det er slutt på hjemmeskole. Det 

er fordi at dersom man skulle ha fortsatt med 

hjemmeskole, måtte kommunen ha laget en lokal 

forskrift, og det vil ikke kommunelegen ta initiativ til på 

nåværende tidspunkt ut fra dagens smittesituasjon. 

Det vil være et enklere tilbud på skolen, og man vil bli 

nødt til å være i større grupper. Dette er ikke ønskelig, 

både ut fra et pedagogisk og et smittevernperspektiv, 

men det er det man kan få til. 

 

Skolen har noen 9a saker, noe som innebærer at 

noen elever ikke skal være sammen. Dette er svært 

viktig for skolen å ta hensyn til, og har gjort det 

vanskelig å gjennomføre fysisk skole i større grupper 

enn vanlig. 

 

 

Rektor svarer at det i en aktiv leting etter gode 

løsninger har gått litt for fort, og det er derfor man har 

gått tilbake på dette nå. Skolen har hele tiden hatt 

støtte fra skoleeier, Grimstad kommune, på dette. 

 

FAU forstår at det er mange hensyn å ta, det høres ut 

som at skolen foretar mange gode vurderinger rundt 

dette. FAU er glad for at skolen gir tilbud til de som 

har det ekstra vanskelig, og at man tar hensyn til 9 a 

saker. 

 

FAU mener det er forståelig at skolen har gjort som 

de har gjort, men det hadde vært ønskelig med mer 

informasjon. Det er ikke skolen som skal ta støyten 

for at det ble innført hjemmeskole uten politisk vedtak, 

det er det skoleeier som må stå for. 

 

 

Det er fremdeles veldig vanskelig å få tak i vikarer. 

Det er bl.a. noen faste vikarer som ikke ønsker å 

være vikar så lenge det er gult nivå. Ledelse, 

sekretær og bibliotekarer har alle hjulpet til.  

 

Skolekretsgrenser - Prosess videre Tar dette på neste møte.  

FASTE PUNKTER: 

Innspill fra 

klassene: 

- SFO 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Det har kommet et ønske om å slippe og betale for 

ferieSFO når de ikke bruker tilbudet. Det meldes også 

om lite fleksibilitet i halv plass-tilbudet utover det 

ukentlige regnskapet. 

 

Ordningen med ferieSFO kan ikke skolen gjøre noe 

med, men Gunnar Edvard kan ta det med til KFU. 

Tidligere, da man måtte betale for enkeltdager på 

ferieSFO, ble det meldt om ønske om å ha det slik det 

er i dag. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gode tilbakemeldinger fra foreldre 

på at showbie er tilbake igjen. 

 

 

Gruppeinndeling 7. trinn 

 

 

 

 

 

 

 

Det meldes også om andre som opplever SFO som 

fleksibel sammenliknet med andre 

skolefritidsordninger. 

 

FAU tar henvendelsen med videre til SFO-leder Anne 

Mette, så kan hun komme med en tilbakemelding på 

dette på neste FAU møte.  

 

 

Skolen er også fornøyde med å ha showbie tilbake. 

 

 

 

Gruppeinndelingen oppfattes av elevene som en 

«dum» gruppe, og en elitegruppe. 

Foreldrerepresentantene gjør skolen oppmerksom på 

at dette snakkes om blant elevene. Kanskje man bør 

snakke med elevene om dette på en god måte? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Einar tar dette 

videre til trinnet. 

Glad for å få 

tilbakemeldingen. 

 

 

 

 

Saker fra skolens 

ledelse 

- rektor Kjetil Glimsdal og fagleder 

Hilde Igland orienterer 

Elevene mistet to skoledager før jul. Skolen håper at 

man kan se stort på dette. Det kan imidlertid hende at 

elevene må ta dette igjen. Dersom man må ta inn 

disse to dagene, planlegger skolen å gjøre det ved å 

ha en halvtime lenger skoledag en del dager. 

 

Skolen satser fremdeles mye på lesing. 

 

Også neste år planlegger skolen å jobbe inn en 

skoledag ved å ha obligatorisk åpen skole og 

sommeravslutning. 

 

Personalsituasjonen. Flere som er 

langtidssykemeldte. Sykefravær på 10%, mye er 

langtidsfravær, korttidsfraværet er stabilt lavt. 

Langtidsfraværet er ikke relatert til jobbsituasjon. Har 

fått inn noen gode vikarer, veldig glad for det. Noen 

lærere som er ute i studiepermisjon i år, har ikke 

kapasitet til å ha så mange ute i studiepermisjon 

neste år. 

 

Det er mye trivsel, trygghet og hygge på skolen. 

 

Langtidsfraværet virker positivt inn på økonomien, 

men det tærer på de ansatte. Sjeldent man har sett så 

mange så slitne inn mot juleferien som dette 

skoleåret.  

 

 

Økonomi - Skolens ledelse orienterer om 

den økonomiske situasjonen ved 

skolen. 

Rektor informerer om at det ser ut til at skolen 

kommer ut med et overforbruk på ca 500 000. Dette 

er betydelig bedre enn antatt tidligere i 2021. Sier noe 

om at bemanningen slik den er nå står i forhold til de 

økonomiske rammene. Rektor sier det ser ut til at de 

med denne bemanningen vil ha rom for å sette inn 

ekstra ressurser til elever som trenger det og i 9 a 

saker. 

 

De ansatte på skolen gjør en strålende jobb. 

 

 

Trafikksikkerhet - Status Ikke noe nytt siden sist.   



iPad - Status fra iPad-komiteen Ikke noe nytt å melde nå.  

Saker til/fra KFU - KFU-møte torsdag 13/1-22. 
Gunnar Edvard orienterer om 
agenda. 

Sak fra Fjære: Ønske om endring av 

ressursallokeringsmodellen. De har forslag om å gi 

grunnbeløp pr klasse, og mindre penger pr elev. 

Rektor på Landvik er skeptisk til den måten å tildele 

penger på. Det er et insentiv til å ha små klasser, men 

det kan bety at disse klassene ofte må slås sammen. 

Det er også ulike forutsetninger hos de forskjellige 

skolene for inndeling i små klasser. 

Rektor informerer om at det er flere momenter som 

inngår i modellen enn kun hvor mange elever skolen 

har. 

FAU ser ikke per nå gode argumenter for en endring 

av denne modellen. 

 

Gunnar Edvard tar med innspill vedr. SFO til KFU. 

FAU har ingen flere saker til KFU. 

 

 

Saker til/fra 

Samarbeids-

utvalget (SU) 

- Neste SU-møte 8. februar 2022.   

ØVRIGE SAKER: 

Eventuelt 17. mai 

 

 

 

 

 

FAU ber rektor viderebringe hilsen 

til de ansatte fra FAU. Vi setter pris 

på innsatsen alle de ansatte legger 

ned. 

 

 

Rektor oppfordrer til å ta kontakt 

ved behov, også utenom møtene, 

og takker FAU for godt samarbeid. 

 

17. mai perm. 

 

Snakker videre om 17. mai på neste møte 

 

 

 

 

Dag Henning og 

Hilde snakker 

sammen om 

permen, om den 

inneholder det 

den skal. 

 


